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Ad.1. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz otworzył  

XXXVII Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Wiceprzewodniczący stwierdził na podstawie 

listy obecności, że w sesji uczestniczy 17. radnych, zatem rada posiada zdolność 

uchwałodawczą wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest 

prawomocne i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi 

załącznik nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz, przywitał radnych, 

Starostę oraz pozostałych Członków Zarządu, a także dyrektorów jednostek i wydziałów oraz 

przedstawicieli mediów. Obsługę prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poinformował, że  

upoważnienie do prowadzenia dzisiejszej sesji zostało przekazane w formie pisemnej przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusza Kleśtę.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz, poinformował                               

o obowiązku stosowania przez Starostwo Powiatowe w Jeleniej Górze przepisów 

Rozporządzenia Ogólnego Parlamentu Europejskiego w sprawie Ochrony Osób Fizycznych          

i zwrócił się do radnych, aby w swoich wystąpieniach nie ujawniali danych osobowych osób, 

do których rozporządzenie ma zastosowanie. 

 

Ad.2. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym.  

 

Wiceprzewodniczący Rady kolejno przedstawił porządek obrad XXXVII. Sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego.  

 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski 

do ww. porządku obrad.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski złożył dwa wnioski o wprowadzenie do porządku 

obrad dwóch projektów uchwał w sprawie: 

 

1) Podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu Karkonoskiego  

Nr XXXVI/224/2021 z dnia 29 września 2021 roku w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej nr 2652D w miejscowości Staniszów, gmina Podgórzyn, 

 

2) Podjęcia uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

we Wrocławiu skargi na uchwałę Rady Powiatu wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

Do obrad dołączyła radna Anna Konieczyńska (obecnych 18 radnych) 

 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są jeszcze inne wnioski 

do ww. porządku obrad. Nie zgłoszono innych wniosków dotyczących przedstawionego 

porządku obrad.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poddał pod głosowanie 

wniosek nr 1 Starosty Karkonoskiego o rozszerzenie porządku obrad. 



 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że wniosek nr 1 o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poddał pod głosowanie 

wniosek nr 2 Starosty Karkonoskiego o rozszerzenie porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymała się -    1 osoba. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że wniosek nr 2 o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty.  

Wnioski o rozszerzenie porządku obrad stanowią załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że punkty rozszerzające porządek obrad będą 

stanowiły pkt 16 i 17 porządku obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przedstawił porządek 

obrad po uwzględnieniu wniosków Starosty Karkonoskiego o rozszerzenie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Wręczenie przez Przewodniczącego Rady i Starostę Karkonoskiego „Pucharu  

FAIR-PLAY” za najlepsze wyniki we współzawodnictwie drużyn piłki nożnej. 

4. Informacja o działalności Społecznej Straży Rybackiej Polskiego Związku Wędkar-

skiego – Zarządu okręgu w Jeleniej Górze  na terenie Powiatu Karkonoskiego  

w 2020 r.  

 DRUK NR XXXVII/1/2021   

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Karkonoski w roku szkolnym 

2020/2021  

DRUK NR XXXVII/2/2021 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  „Programu Rozwoju Powiatu Karkonoskiego na 

lata 2021 – 2027”. 

DRUK NR XXXVII/3/2021 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji: „Turystyka w powiecie karkonoskim”  

DRUK NR XXXVII/4/2021 

8. Podjęcie   uchwały  w sprawie przyjęcia informacji „ Sport w powiecie karkonoskim”   



DRUK NR XXXVII/5/2021 

9. Podjęcie   uchwały  w sprawie  przyjęcia informacji „ Kultura  w powiecie karkonoskim”   

      DRUK NR XXXVII/6/2021   

10. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 

transportu  zbiorowego dla Powiatu Karkonoskiego. 

DRUK NR XXXVII/7/2021  

  

11. Raport z wykonania „Programu ochrony środowiska powiatu karkonoskiego na lata  

2017 – 2020 z perspektywą do roku 2024” za lata: 2019-2020. 

DRUK NR XXXVII/8/2021   

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  „Programu współpracy Powiatu Karkono-

skiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2022 roku”. 

DRUK NR XXXVII/9/2021 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykona-

nia budżetu Powiatu Karkonoskiego oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej pro-

gnozy finansowej za I półrocze danego roku budżetowego. 

DRUK NR XXXVII/10/2021   

14. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

DRUK NR XXXVII/11/2021   

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu karkonoskiego na 2021 rok. 

DRUK NR XXXVII/12/2021 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu Karkonoskiego  

Nr XXXVI/224/2021 z dnia 29 września 2021 roku w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej nr 2652D w miejscowości Staniszów, gmina Podgórzyn. 

DRUK NR XXXVII/13/2021 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

we Wrocławiu skargi na uchwałę Rady Powiatu wraz z odpowiedzią na skargę. 

DRUK NR XXXVII/14/2021 

18. Informacja Starosty Karkonoskiego z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za   

rok 2020 przez zobowiązanych do tego pracowników samorządowych. 

19.   Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Karkonoskiego z analizy oświadczeń ma-

jątkowych za rok 2020 złożonych przez radnych.  

20. Zatwierdzenie protokołu z XXXV i XXXVI Sesji Rady   Powiatu Karkonoskiego. 

21. Sprawozdanie  Starosty  Karkonoskiego  z  prac  Zarządu  w  okresie międzysesyjnym. 

22. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

23. Interpelacje i zapytania. 

24. Wnioski i oświadczenia radnych.  

25. Sprawy różne. 

26. Zamknięcie sesji. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poddał pod głosowanie 

zmieniony porządek obrad.  

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

 

 

 



Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek obrad został przyjęty.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpił do realizacji punktu 3. porządku 

obrad, dotyczącego wręczenia przez Wiceprzewodniczącego Rady i Starostę Karkonoskiego 

„Pucharu FAIR-PLAY” za najlepsze wyniki we współzawodnictwie drużyn piłki nożnej. 

 
„Puchar FAIR-PLAY” został wręczony przez Starostę Karkonoskiego Krzysztofa 

Wiśniewskiego oraz Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Karkonoskiego Leszka Supierza 

Wiceprezesowi Gminnego Ludowego Klubu Sportowego Jeżów Sudecki-Czernica – Panu 

Wacławowi Lesikowi. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego przedstawienia informacji o działalności Społecznej 

Straży Rybackiej Polskiego Związku Wędkarskiego – Zarządu okręgu w Jeleniej Górze  na 

terenie Powiatu Karkonoskiego w 2020 r.  

 

W imieniu Komendanta Społecznej Straży Rybackiej Krzysztofa Wiśniewskiego informację       

o działalności Społecznej Straży Rybackiej Polskiego Związku Wędkarskiego – Zarządu 

okręgu w Jeleniej Górze  na terenie Powiatu Karkonoskiego w 2020 r. przedstawił Dyrektor 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – Rafał Bręśkiewicz.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Supierz poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

przedstawionej informacji: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkono-

skiego Leszek Supierz poinformował, że Rada wysłuchała informacji o działalności Społecznej 

Straży Rybackiej Polskiego Związku Wędkarskiego – Zarządu okręgu w Jeleniej Górze  na 

terenie Powiatu Karkonoskiego w 2020 r.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Informacji              



o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Karkonoski w roku szkolnym 2020/2021.  

  

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – Sylwester Urbański omówił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Supierz poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

Radny Tadeusz Łozowski zwrócił się z pytaniem, czy porady psychologiczno-pedagogiczne są 

dostępne dla wszystkich mieszkańców powiatu oraz, czy w związku z tym, że na terenie kraju 

znacznie wzrosła liczba samobójstw wśród młodzieży w wyniku m.in. izolacji związanej              

z pandemią, czy jest wystarczająca ilość informacji o możliwości skorzystania z usług poradni. 

Zdaniem radnego należałoby bardziej rozpropagować np. w formie akcji plakatowej informację 

o możliwości skorzystania z porad tejże instytucji. 

 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – Sylwester Urbański stwierdził, że Poradnia 

psychologiczno-pedagogiczna w Szklarskiej Porębie obejmuje m.in. Gminę Jeżów Sudecki         

i Gminę Podgórzyn. Działania poradni podejmowane są wspólnie z samorządami gmin.               

A zatem jest przekonany, że informacja o możliwości korzystania z poradni jest właściwie 

przekazywana również poprzez strony internetowe jednostek samorządowych. Dodatkowo na 

stronach tych jednostek zamieszczane są artykuły o sposobie postępowania w przypadku 

podejrzenia pewnych niepokojących symptomów u dzieci. Dodał, że słuszna jest uwaga 

radnego i rozważy możliwość dodatkowego rozpropagowania akcji promocyjnej działań 

poradni dla dzieci jak i ich rodziców.    

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu      

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały       

w sprawie przyjęcia Informacji  o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Karkonoski w roku szkolnym 2020/2021.  

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 5. porządku obrad. 

 

 



Ad.6. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia  „Programu 

Rozwoju Powiatu Karkonoskiego na lata 2021 – 2027”. 

 

Autor opracowanego programu – dr Andrzej Raszkowski w formie prezentacji multimedialnej  

omówił najistotniejsze założenia „Programu Rozwoju Powiatu Karkonoskiego na lata 2021 – 

2027”. 

  

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna i dodał, że na chwilę obecną nie są znane cele 

i priorytety zakładane przez UE, ale należy brać pod uwagę również projekty transgraniczne,     

a nie tylko projekty przyjęte w prezentowanym programie. Planowane projekty transgraniczne 

były już wstępnie omawiane przez przedstawicieli samorządów. Dodał, że projekty 

transgraniczne są korzystniejsze dla samorządów niż projekty z RPO, gdyż zakładają 

dofinansowanie przedsięwzięć na poziomie 75-80%. Wobec powyższego w przypadku wejścia 

w życie projektów transgranicznych należy dokonać stosownych poprawek w przedstawionym 

programie. 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały        

w sprawie przyjęcia  „Programu Rozwoju Powiatu Karkonoskiego na lata 2021 – 2027”. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 6. porządku obrad. 

 

 

 



Ad.7. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Turystyka w powiecie karkonoskim”.   

 

Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Kamila Baran omówiła projekt uchwały oraz 

poinformowała o konieczności wprowadzenia autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały: 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały         

z autopoprawką w sprawie przyjęcia informacji: „Turystyka w powiecie karkonoskim”.   

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 8. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Sport w powiecie karkonoskim”.   

 

Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Kamila Baran omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały: 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

Radny Mirosław Górecki poinformował, że do wykazu Uczniowskich Klubów Sportowych 

wkradł się błąd, bowiem Uczniowski Klub Sportowy „Sokolik” przy ul. Górnej 5 w Kowarach 



nie istnieje. Szkoła przy której działał klub sportowy również od lat dziewięćdziesiątych nie 

istnieje. W związku z tym wnosi o usunięcie tego klubu z wykazu. 

 

Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Kamila Baran poddała pod wątpliwość, czy 

dokumenty o likwidacji klubu zostały prawidłowo złożone, gdyż to stanowi podstawę do 

wykreślenia z wykazu klubów sportowych. 

 

Radna Anna Zębik poinformowała, że Klub Sportowy „Olimpijczyk” przy Gimnazjum                   

w Sosnówce również powinien być wykreślony z wykazu z tego samego powodu co klub              

w Kowarach. 

 

Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Kamila Baran oświadczyła, że jeżeli nie 

zostały złożone odpowiednie dokumenty o wyrejestrowanie klubu sportowego, to klub nadal 

figuruje w rejestrze. Zobowiązała się do zweryfikowania stanu aktualnego. 

 

Radny Sławomir Celt podziękował wszystkim Stowarzyszeniom, które w dobie pandemii 

koronawirusa wykonały wiele pracy w organizowaniu wielu imprez sportowych na terenie 

Powiatu Karkonoskiego. Podziękował również Powiatowemu Szkolnemu Związkowi 

Sportowemu oraz Powiatowemu Zrzeszeniu LZS działającemu również na terenie powiatu za 

zorganizowanie różnych wydarzeń sportowych szczególnie dla dzieci z terenów wiejskich. 

 

Radna Anna Zębik również podziękowała wszystkim organizatorom, którzy uczestniczyli          

w zorganizowaniu różnego rodzaju imprez sportowych. 

 

Przedstawiciel Powiatowego Zrzeszenia LZS w Jeleniej Górze - Piotr Laskowski podziękował 

za zaproszenie na posiedzenie Rady Powiatu. Podziękował Radzie i Zarządowi Powiatu oraz 

pracownikom Wydziałów za wsparcie w działalności statutowej. Dodał, że reprezentanci 

Powiatu Karkonoskiego uczestniczyli w Centralnych Ogólnopolskich Igrzyskach Ludowych 

Zespołów Sportowych w trójboju władz. Jednym z reprezentantów igrzysk był radny Sławomir 

Celt , który zajął wraz z innymi uczestnikami Powiatu Karkonoskiego III miejsce w strzelaniu 

z wiatrówki. Podziękował za współpracę z Powiatem Karkonoskim. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz podziękował 

przedstawicielowi LZS w Jeleniej Górze za zaangażowanie w propagowaniu sportu na terenie 

Powiatu Karkonoskiego. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały         

z autopoprawką w sprawie przyjęcia informacji: „Sport w powiecie karkonoskim”.   

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

 



za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 8. porządku obrad. 

 

Ad.9. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Kultura w powiecie karkonoskim”.   

 

Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Kamila Baran omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały: 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna i podziękował Dyrektorowi Wydziału 

Promocji, Kultury i Sportu za przygotowanie materiału podsumowującego działania powiatu        

w zakresie kultury. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

Radny Maciej Gałęski poinformował, że zgodnie z sugestią członków komisji złożony zostanie 

wniosek, aby coroczne sprawozdania w zakresie turystyki, sportu i kultury były przedstawiane 

w I połowie roku następnego po roku sprawozdawczym, gdyż obecnie przedstawiane 

sprawozdania obejmują jedynie 9 miesięcy, a nie cały rok. Wobec powyższego proponuje, aby 

w planie Rady Powiatu na przyszły rok uwzględnić tą sugestę. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały          

w sprawie przyjęcia informacji: „Kultura w powiecie karkonoskim”.   

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 9. porządku obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz ogłosił 10 minutową 

przerwę w obradach. 



 

Ad.10. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz ogłosił koniec przerwy         

i przystąpił do realizacji punktu 10. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

przyjęcia „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu  zbiorowego dla Powiatu 

Karkonoskiego”.  

 

Wspólnik Firmy Treko – Tomasz Szelukowski w formie prezentacji multimedialnej omówił 

najistotniejsze zagadnienia związane z projektem uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

Radny Mirosław Górecki zwrócił uwagę, że przedstawiony Plan zrównoważonego rozwoju 

publicznego transportu  zbiorowego dla Powiatu Karkonoskiego nie zawiera ilości wykonanych 

i planowanych przewozów. 

 

Wspólnik Firmy Treko – Tomasz Szelukowski zwrócił uwagę, że pierwsze półrocze 2021 r. 

było bardzo nietypowe, gdyż znacznie ograniczona była mobilność lokalnego społeczeństwa 

co wynikało z sytuacji epidemicznej wywołanej koronawirusem. Podkreślił, że system 

przewozów jest stale dostosowywany do bieżących potrzeb mieszkańców powiatu. W dniu             

1 lipca 2021 r. została wprowadzona duża zmiana rozkładów jazdy na najważniejszych liniach 

komunikacyjnych. Podkreślił, że rozkład jazdy nieustannie ewoluuje w zależności od 

zgłaszanych przez mieszkańców powiatu potrzeb. 

 

Radny Mirosław Górecki zwrócił uwagę, że system komunikacji nie rozwiązuje w pełni potrzeb 

komunikacyjnych miasta Kowary, a w szczególności nie uwzględnia potrzeb dzieci 

dowożonych do kowarskich szkół. Wobec tego zwrócił się do Starosty, aby system przewozów 

został dostosowany w taki sposób, aby uwzględniał potrzeby komunikacyjne dzieci w wieku 

szkolnym. 

 

Wspólnik Firmy Treko – Tomasz Szelukowski zwrócił uwagę, że od 1 lipca 2021 r. nastąpiły 

zmiany w kursowaniu autobusów na linii 102 i 112, gdzie autobusy obecnie dojeżdżają do 

Wojkowa i Kowar Górnych, a nie jak dotychczas jedynie do ul. Dworcowej w Kowarach. Jeżeli 

ze strony mieszkańców Kowar będą kolejne wnioski, to system przewozów zostanie ponownie 

dostosowany do potrzeb mieszkańców.  

 



Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że niebawem zostanie ponownie 

zmieniony rozkład jazdy autobusów w taki sposób, aby uwzględnić dowóz dzieci do Szkoły     

Nr 3 w Kowarach. Dodał, że Komunikacja Karkonoska to system komunikacji międzygminnej, 

której zadaniem jest skomunikowanie gmin karkonoskich z Jelenią Górą. Natomiast zadaniem 

każdej gminy jest zorganizowanie niezależnego dowozu dzieci do szkół na terenie danej gminy. 

Możliwe jest jednak skoordynowanie i połączenie komunikacji wewnątrz gminnej                            

z komunikacją karkonoską. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały          

w sprawie przyjęcia „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu  zbiorowego dla 

Powiatu Karkonoskiego”. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 11. porządku obrad, dotyczącego  Raportu z wykonania „Programu ochrony środowiska 

powiatu karkonoskiego na lata  2017 – 2020 z perspektywą do roku 2024” za lata: 2019-2020. 

 

Dyrektor Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – Rafał Bręśkiewicz przedstawił 

najistotniejsze zagadnienia związane z raportem. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

Radny Tadeusz Łozowski zaapelował, aby przy tworzeniu raportu posiłkować się również 

materiałami z poszczególnych Nadleśnictw z terenu powiatu dotyczących sfery ochrony 

środowiska. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poinformował, że Rada Powiatu wysłuchała  



Raportu z wykonania „Programu ochrony środowiska powiatu karkonoskiego na lata  2017 – 

2020 z perspektywą do roku 2024” za lata: 2019-2020. 

 

Raport stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 11. porządku obrad. 

 

Ad.12. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 12. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia  „Programu 

współpracy Powiatu Karkonoskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami        

w 2022 roku”. 

 

Powiatowy Rzecznik Konsumentów – Michał Słomski omówił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały          

w sprawie  uchwalenia  „Programu współpracy Powiatu Karkonoskiego z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami w 2022 roku”. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 12. porządku obrad. 

 

 

 

 



Ad.13. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 13. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia zakresu                

i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Karkonoskiego oraz informacji          

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze danego roku budżetowego. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego – Grażyna Bojęć omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały          

w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Karkonoskiego oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej                     

za I półrocze danego roku budżetowego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 13. porządku obrad. 

 

Ad.14. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 14. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego – Grażyna Bojęć omówiła projekt uchwały. 

 



Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały          

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 14. porządku obrad. 

 

Ad.15. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 15. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie 

powiatu karkonoskiego na 2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego – Grażyna Bojęć omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 



 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały          

w sprawie zmian w budżecie powiatu karkonoskiego na 2021 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 15. porządku obrad. 

 

Ad.16. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 16. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady 

Powiatu Karkonoskiego Nr XXXVI/224/2021 z dnia 29 września 2021 roku w sprawie 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2652D w miejscowości Staniszów, gmina 

Podgórzyn. 

 

Starosta Powiatu Karkonoskiego – Krzysztof Wiśniewski przedstawił uzasadnienie do 

uchylania uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2652D                              

w miejscowości Staniszów, gmina Podgórzyn.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że komisje merytoryczne nie opiniowały 

przedstawionego projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Zębik zwróciła uwagę, aby wszystkie projektu uchwał, które są dodatkowo 

wprowadzane do porządku obrad były również udostępniane radnym w formie elektronicznej 

lub papierowej. 

 

Radny Mirosław Górecki zwrócił uwagę, że wraz z innymi radnymi byli przeciwni na 

poprzedniej sesji podjęciu przedmiotowej uchwały, która obecnie ma być uchylona z uwagi na 

brak wówczas uchwały intencyjnej Rady Gminy Podgórzyn. Zdaniem radnego niepotrzebnie 

rada przyjmowała tą uchwałę i zaapelował, aby nie podejmować w przyszłości uchwał                    

o przekazaniu drogi powiatowej bez uchwały intencyjnej lub listu intencyjnego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz poinformował, że temat przekazania 

przedmiotowej drogi był już podejmowany 6 lat temu. Dodał, że niezrozumiałe jest 

postępowanie Wójta Gminy Podgórzyn, gdyż wielokrotnie zwracał się do powiatu                           



o przekazanie drogi, a jednocześnie nie zadbał o przygotowanie projektu uchwały Rady Gminy 

w tej sprawie.  

 

Radny Ryszard Głodek zaapelował o podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały                    

w przedmiotowej sprawie. 

 

Radna Anna Konieczyńska stwierdziła, że ubolewa nad tym, że rada na poprzedniej sesji nie 

przyjęła argumentacji radnych o niepodejmowaniu uchwały o przekazaniu drogi powiatowej 

bez uchwały intencyjnej Gminy Podgórzyn. 

 

Starosta Powiatu Karkonoskiego – Krzysztof Wiśniewski poinformował, że Zarząd stara się 

uporządkować zagadnienia związane z drogami powiatowymi. W związku z tym, że Wójt 

Gminy Podgórzyn wystąpił o przekazanie drogi, taki projekt uchwały został przygotowany. 

Dodał, że ubolewa nad faktem, że poprzedni Zarząd nie zadbał o właściwe przekazanie 

przedmiotowej drogi do gminy bezpośrednio po wykonaniu remontu na tej drodze.  

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały          

w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu Karkonoskiego Nr XXXVI/224/2021 z dnia           

29 września 2021 roku w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2652D                      

w miejscowości Staniszów, gmina Podgórzyn. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 16. porządku obrad. 

 

Ad.17. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 17. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu skargi na uchwałę Rady Powiatu wraz 

z odpowiedzią na skargę. 

 

Starosta Powiatu Karkonoskiego – Krzysztof Wiśniewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że komisje merytoryczne nie opiniowały 

przedstawionego projektu uchwały.  

 



Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały          

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu skargi na 

uchwałę Rady Powiatu wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 17. porządku obrad. 

 

Ad.18. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 18. porządku obrad, dotyczącego przyjęcia Informacji Starosty Karkonoskiego z analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych za  rok 2020 przez zobowiązanych do tego pracowników 

samorządowych. 

 

Starosta Powiatu Karkonoskiego – Krzysztof Wiśniewski przedstawił Informację z analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych za  rok 2020 przez zobowiązanych do tego pracowników 

samorządowych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poinformował, że Rada wysłuchała 

Informacji z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za  rok 2020 przez zobowiązanych 

do tego pracowników samorządowych. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 18. porządku obrad. 

 

Ad.19. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 19. porządku obrad, dotyczącego przyjęcia Informacji Przewodniczącego Rady Powiatu 

Karkonoskiego z analizy oświadczeń majątkowych za rok 2020 złożonych przez radnych. 

 



Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz przedstawił Informację Przewodniczącego 

Rady Powiatu Karkonoskiego z analizy oświadczeń majątkowych za rok 2020 złożonych przez 

radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Leszek Supierz otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął dyskusję i poinformował, że Rada wysłuchała 

Informacji Przewodniczącego Rady Powiatu Karkonoskiego z analizy oświadczeń 

majątkowych za rok 2020 złożonych przez radnych. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 19. porządku obrad. 

 

Ad.20. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 20. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z XXXV i XXXVI Sesji 

Rady Powiatu Karkonoskiego. 

 

Wiceprzewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski formalne do protokołu z XXXV Sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie przedstawiony 

protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół z XXXV Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego 

został przyjęty. Protokół z XXXV Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 20 

do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski formalne do protokołu z XXXVI Sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie przedstawiony 

protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymała się -    1 osoba. 

 

 

 



Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół z XXXVI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego 

został przyjęty. Protokół z XXXVI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik         

nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 20. porządku obrad. 

 

Ad.21. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 21. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poinformował                          

o możliwości zadawania pytań do przedstawionego przez Starostę sprawozdania. 

 

W związku z brakiem  zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął pkt 21. porządku obrad. 

Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego stanowi załącznik nr 22. do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 21. porządku obrad. 

 

Ad.22. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 22. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącego Rady oraz 

przewodniczących komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poinformował, że                  

w okresie międzysesyjnym: 

- uczestniczył w setnej rocznicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Jeleniej Górze, 

- jako Przewodniczący Komisji Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu uczestniczył 

w pracy nad tematami bieżącej sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poprosił 

przewodniczących komisji o sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Wojciech Poczynek poinformował, że komisja nie 

obradowała w okresie międzysesyjnym, 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Włodzimierz Stoch poinformował, że 

nie obradowała w okresie międzysesyjnym, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Tadeusz Łozowski 

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję Rady Powiatu, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję 

Rady Powiatu, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy 

na dzisiejszą sesję, 



 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję. Ponadto podziękował Staroście Karkonoskiemu za udzieloną odpowiedź na 

złożoną interpelację. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poinformował                          

o możliwości zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań przez Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu oraz Przewodniczących Komisji. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął pkt 22. porządku obrad. 

 

Ad.23. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 23. porządku obrad – Interpelacje i zapytania.  

 

W związku z brakiem zgłoszeń Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek 

Supierz zamknął pkt 23. porządku obrad. 

 

Ad.24. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 24. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Maciej Gałęski poinformował, że w dniach  9 – 10 października 2021 r. odbyły się 

Polsko-Czeskie ćwiczenia pożarnicze „Karkonosze 2021”, w których uczestniczyło ponad 150 

osób. Następnego dnia odbyły się manewry z udziałem dzieci polskich i czeskich. Podziękował 

Przewodniczącemu Rady, Staroście oraz Prezesowi GOPR za udział w tych wydarzeniach. 

 

Radny Mirosław Górecki poinformował, że zapoznał się z uchwałą Zarządu Powiatu z dnia      

26 października 2021 r., z której wynika, że zwolniona została z pracy dyrektor DPS „Junior” 

w Miłkowie. Wobec powyższego wnosi o włączenie do rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej kontroli jednostki DPS „Junior” w Miłkowie pod kątem zbadania okoliczności 

mających wpływ na zwolnienie dyrektora w tej jednostce. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz zwrócił się do radnego           

o przedstawienie swojego wniosku w formie pisemnej. 

 

Radny Mirosław Górecki poinformował, że temat objęty wnioskiem jest pilny i wnosi o pilne 

przeprowadzenie kontroli.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poinformował, że 

dyrektorowi DPS przysługują środki ochrony prawnej, z których może skorzystać. 

 

Radny Mirosław Górecki ponownie zwrócił się z wnioskiem o możliwość przeprowadzenia 

kontroli jednostki przez Komisję Rewizyjną. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz w celu umożliwienia 

radnemu Mirosławowi Góreckiemu złożenie wniosku ogłosił 5 minutową przerwę. 

 



Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz ogłosił koniec przerwy          

i poinformował, że do Rady Powiatu wpłynął od radnych Koalicji Obywatelskiej wniosek, 

który zostanie poddany pod głosowanie. Odczytał treść wniosku dotyczący konieczności 

przeprowadzenia kontroli w DPS „Junior” w Miłkowie, a następnie zwrócił się do radnych, czy 

w związku ze złożonym wnioskiem, radni pragną zabrać głos. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że sytuacja w jednostkach 

organizacyjnych Starostwa jest dobra, w tym dobra jest atmosfera pracy. Spór zbiorowy                

w Powiatowym Urzędzie Pracy w Jeleniej Górze trwa od wielu lat tj. od roku 2017. Niemniej 

jednak w ostatnim czasie sytuacja w PUP znacznie się poprawiła do tego stopnia, że jednostka 

dla rozwiązania sporu zrezygnowała z wyznaczenia mediatora. Podkreślił, że PUP wzorowo 

wypełnia statutowe obowiązki, których znacznie przybyło z uwagi na dodatkowe zadania 

związane z sytuacją pandemiczną. W odniesieniu do sytuacji w DPS w Miłkowie podkreślił, że 

najistotniejszą kwestią w tej jednostce jest troska o podopiecznych DPS. Omawiając 

szczegółowo specyfikę pracy jednostki wskazał na oczekiwania Zarządu w stosunku do osoby 

zarządzającej jednostką. Dodał, że w DPS-sie przeprowadzone zostały liczne remonty 

wynikające z zaleceń instytucji kontrolujących jednostkę. Z uwagi na fakt, iż po odejściu 

dotychczasowego dyrektora DPS tymczasowo jednostką zarządzał dyrektor DPS                               

w Kowarach. Jednak zarządzanie jednocześnie dwoma jednostkami przez jednego dyrektora 

było niemożliwe na dłuższy czas i z tego powodu ogłoszono nabór na dyrektora DPS                       

w Miłkowie. W wyniku naboru wybrana została nowa dyrektor DPS. W wyniku weryfikacji 

efektów pracy nowego dyrektora, Zarząd podjął decyzję o nieprzedłużaniu czasowej umowy      

o pracę z dyrektorem DPS.  

 

Radny Maciej Gałęski poinformował, że był obecny na otwarciu szkoły w jednostce i na tym 

spotkaniu został poinformowany o odwołaniu dyrektora DPS w Miłkowie. W związku z tym 

przeprowadził rozmowę z Zarządem na temat okoliczności odwołania. Zarząd poinformował, 

że decyzja o zwolnieniu dyrektora jednostki była głęboko przemyślana i jest słuszna. 

Poinformował dyrektora o możliwości złożenia skargi na decyzję Zarządu w sprawie 

zwolnienia. 

 

Wicestarosta Karkonoski Jarosław Kotliński poinformował, że Zarząd nie posiada uprawnień 

do łączenia jednostek DPS. Dodał, że odejście poprzedniego dyrektora pociągnęło za sobą 

odejście niektórych współpracowników w jednostce. Wobec powyższego zaszła konieczność 

odbudowania całej struktury DPS obejmującej wszystkie działy jednostki. Zwrócił uwagę, że 

opieka w DPS odbywa się w grupach. Jednak grupy podopiecznych wymagają różnego rodzaju 

nakładu pracy. W zaleceniach kontrolnych wskazywano wielokrotnie, że taki system jest 

nieprawidłowy ze względu na prawa pracownicze. Tymczasowy dyrektor wprowadził zatem 

tzw. system rotacyjny, co oznaczało, że jeden opiekun przez pewien okres czasu jest w różnych 

grupach. Tym samym apeluje, aby pozostawić zasadność zwolnienia dyrektora pod 

rozstrzygnięcie przez właściwy sąd, o ile zajdzie taka okoliczność. Podkreślił, że Zarząd 

posiada możliwość kreowania pewnych elementów zarządzania tak specyficzną jednostką. 

Nowo wybrana dyrektor DPS  z uwagi na brak doświadczenia  nie wyraziła zgody na 

skorzystanie z doświadczeń osób wykwalifikowanych i posiadających wieloletnie 

doświadczenia. Nowo wybrany dyrektor zapowiedział swoisty sposób zarządzania niezależny 

od woli Zarządu, co doprowadziło Zarząd do podjęcia decyzji o nie przedłużeniu umowy               

o pracę z dyrektorem DPS w Miłkowie.  

 

Radna Anna Zębik wyraziła zdziwienie, że Zarząd nie potrafił wspólnie z nowo powołanym 

dyrektorem wypracować wspólnego sposobu zarządzania jednostką. Zdaniem radnej Pani 



dyrektor wykazywała chęć współpracy i jej zdaniem Zarząd za szybko podjął decyzję                      

o zwolnieniu. 

 

Radny Mirosław Górecki podkreślił, że nie rozumie decyzji Zarządu, gdyż to Zarząd 

pozytywnie ocenił kandydaturę na dyrektora DPS, a następnie po półtora miesięcznym okresie 

ten sam Zarząd podjął decyzję o jej zwolnieniu. Ponowił wniosek o przeprowadzenie kontroli 

jednostki przez Komisję Rewizyjną. 

 

Radny Włodzimierz Stoch złożył wniosek o zakończeniu dyskusji i przejście do głosowania. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że Zarząd świadomie i w sposób 

przemyślany podjął decyzję o odwołaniu dyrektora, a dyrektorowi służą środki ochrony 

prawnej na tą okoliczność. Decyzja ta została podjęta dla dobra podopiecznych DPS, 

pracowników jak i samego dyrektora DPS. Złożył wniosek o wycofanie wniosku radnego 

Mirosława Góreckiego. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Leszek Supierz poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie dyskusji. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

Wynik głosowania: 

 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że wniosek radnego o zamknięcie dyskusji został przyjęty.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz zwrócił się z pytaniem, 

czy Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej podtrzymuje wniosek o przeprowadzenie kontroli       

w DPS „Junior” w Miłkowie. 

 

Radny Mirosław Górecki poinformował, że klub radnych podtrzymuje wniosek. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz ponownie odczytał 

wniosek i poddał pod głosowanie wniosek radnych Klubu Koalicji Obywatelskiej. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

Wynik głosowania: 

 

za   -  3 osoby, 

przeciw  -  9 osoby,  

wstrzymała się -  1 osoba. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że wniosek Klubu Koalicji Obywatelskiej został odrzucony. 

 

Wobec zgłoszonych przez radnych Klubu Koalicji Obywatelskiej wątpliwości co do 

poprawności głosowania w wyniku wadliwości systemu informatycznego, klub złożył wniosek 

o reasumpcję głosowania.   

 



Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poddał pod głosowanie 

wniosek radnych Klubu Koalicji Obywatelskiej o reasumpcję głosowania.   

 

W głosowaniu jawnym, poprzez podniesienie ręki wzięło udział 15. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że wniosek radnych Klubu Koalicji Obywatelskiej                        

o reasumpcję głosowania został przyjęty. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz ponownie odczytał 

wniosek i poddał pod głosowanie wniosek radnych Klubu Koalicji Obywatelskiej. 

W głosowaniu jawnym, poprzez podniesienie ręki wzięło udział 15. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  5 osób, 

przeciw  -  10 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że wniosek Klubu Koalicji Obywatelskiej został odrzucony. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Leszek Supierz zamknął pkt 24. porządku obrad. 

 

Ad.25. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz przystąpił do realizacji 

punktu 25. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Wicestarosta Karkonoski Jarosław Kotliński zwrócił się do radnych o wsparcie przy zakupie 

paczek świątecznych dla dzieci z Domu Dziecka w Szklarskiej Porębie, a także o wsparcie 

finansowe na zakup sprzętu do oddziału noworodkowego w Tanzanii.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz poinformował, że termin 

kolejnej sesji Rady Powiatu Karkonoskiego przewidywany jest na dzień 25 listopada 2021 r.       

i przedstawił planowane tematy na najbliższą sesję. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Leszek Supierz zamknął pkt 25. porządku obrad. 

 

Ad.26. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Leszek Supierz zamknął XXXVII Sesję 

Rady Powiatu Karkonoskiego o godzinie 1530. 

 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 

 

Wiceprzewodniczący Rady 

          Leszek Supierz 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


